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Dank [EARN nderdaad goed nieuws dat inkoop diagnostiek in brede zin in deze beweging wordt meegenomen.

@ minvws.nl

van: INEENESECNNN) <MEEXEDMN© minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 16 juni 2020 22:29

Aor: ERECT) SRE vs. >;IEE)EE insn>
Onderwerp: RE: Terugkoppeling intern LCH overleg mbt einde contract Mediq

Ia 5.1.2e

Ik was vandaag bij een overleg over de toekomstige inkoop en productie van medische hulpmiddelen ivi de

Coronacrisis.

Het idee is dat er voor de (simpele) inkoop een nieuwe overeenkomst komt met LCH of een opvolger van LCH. Gelukkig
hoeven we dus met zelf swabs en medium te gaan inkopen en doorverkopen.

Er worden verschillende opties verkend voor overeenkomsten die door VWS moeten worden afgesloten, zoals

garantieovereenkomsten of aanschaf van machines:

- onderbrengen bij van VWS, waarbij collega’s (evt voor een deel van hun tijd) een langere periode hiervoor worden

vrijgemaakt.
- onderbrengen bij andere organisatie binnen Rijksoverheid (bijv. Ministerie van Defensie)
- onderbrengen bij organisatie buiten Rijk

Het is de bedoeling dat alle inkoop en productie van VWS op een plek komt. Voorkeur lijkt te gaan naar binnen overheid,
omdat beleidsmatige en politieke afwegingen een rol spelen.

Groet, Lo Bd
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DankBEKeep ed!

Kom je nog een keer gezellig op de

@minvws.nl
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Ik zat net bij het wekelijkse overleg tussen LCH en VWS. Daar kwam naar voren dat 25 juni het contract tussen VWS en

Mediq (rechtspersoon van LCH) afloopt. Als er geen nieuw contract komt, dan kan Mediq geen nieuwe inkopen meer

doen vanuit LCH. Ik heb ingebracht dat het voorlopig nodig blijft dat LCH/Mediq de centrale inkoop doet van

afnamematerialen (swabs en buisjes medium) en cartites [TEER dit mee bij de gesprekken over een meuw

contract. Ik zal in de gaten houden of dit ook lukt. Daar heb 1k goede hoop op. Maar mocht het niet lukken, dan zullen de

orders voor afnamematerialen en cartridges door VWS moeten worden getekend.
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